

## **Выставочная деятельность:**

### **персональные выставки:**

2022г. - **персональный проект** «Alterutrum. Иное прочее (лат.)», Выставочный зал при Музее Изобразительных Искусств г. Тулы;

2021-2022гг. – **персональный проект** “Homo Sapiens”, БЦ Кунцево Плаза, Москва;

2020-2021гг. - **персональный проект** «Избранное» в ТЦ Юнимолл, Красногорский р-н, Московская обл.;

2018г. – **персональный проект** «Отражение» в БМКК «Прадар», г. Москва

### **групповые проекты:**

2024г. – групповой проект «Ars Longa», государственный геологический музей им. Вернадского, г. Москва;

2024г. – групповой проект «Арт-ярмарка 4.0», галерея АЗ, г. Москва;

2023г. – участие скульптурных работ в аукционе современного искусства культурного центра Elohovskiy Gallery, г. Москва;

2023. – групповой проект «Цвет Бродского» в студии Юлии Якубович, г. Москва;

2022г. – групповой проект «Арт-портрет» в Конгресс-холле "АМБЕР-ПЛАЗА", г. Москва;

2022г. - групповой проект «Белый свет» в студии Юлии Якубович, г. Москва;

2021г. – групповой проект «Не касаясь тела» в студии Юлии Якубович, г. Москва;

2021г. – коллаборация с Passion Purple (арт-объекты, серия «Суккуленты»);

2021г. - групповой проект, пространство Рос, г. Москва;

2019г. - групповой проект, галерея W&P gallery , г. Москва;

2019г. – групповой проект, галерея IZO Artgallery, г. Москва;

**публикации:**

2024г. - Каталог ARS LONGA 2024г.

2024г. – Арт-энциклопедия «Красные ворота/Против течения» 6 том

2023г. – журнал «Искусство и жизнь» №17, август 2023г.

**Член Творческого Союза Художников России и Международной Федерации Художников.**

Работы находятся в собрании Музея Изобразительных Искусств г. Тулы, частных коллекциях России (гг. Москва, Сочи, Тула), США (г. Санта-Барбара, шт. Калифорния), Турции (г. Стамбул). В настоящее время работы представлены в Галерее VersoАнтик, Галерее Люксподарки и ТЦ Юнимолл на -1-м этаже, сотрудничество с онлайн-галереей GIARTI, Wellness & SPA "First and Only, бутиком Purple Passion.

## **EXHIBITION ACTIVITY:**

### **solo exhibitions:**

2022 - personal project "Alterutrum. Other other (Latin)", Exhibition hall at the Museum of Fine Arts of Tula;

2021-2022 - personal project "Homo Sapiens", business center Kuntsevo Plaza, Moscow;

2020-2021 - personal project "Favorites" in Unimall shopping center, Krasnogorsky district, Moscow region;

2018 - personal project "Reflection" in BMKK "Pradar", Moscow

### **group projects:**

2024. – group project "Ars Longa", the State Geological Museum named after Vernadsky, Moscow;

2024 – group project "Art Fair 4.0", A3 Gallery, Moscow;

2023 – participation of sculptural works in the auction of contemporary art of the cultural center Elohovskiy Gallery, Moscow;

2023. – group project "Brodsky's Color" in the studio of Julia Yakubovich, Moscow;

2022 – group project "Art Portrait" in the AMBER PLAZA Congress Hall, Moscow;

2022 - the group project "White Light" in the studio of Julia Yakubovich, Moscow;

2021 – group project "Not touching the body" in the studio of Julia Yakubovich, Moscow;

2021 – collaboration with Passion Purple (art objects, series "Succulents");

2021 - group project, Ros space, Moscow;

2019 - group project, W&P gallery , Moscow;

2019 – group project, IZO Artgallery Gallery, Moscow;

**publications:**

2024 - ARS LONGA catalog

2024-2024 – Art encyclopedia "Red Gate/Against the current" Volume 6

2023 – Art and Life magazine No. 17, August 2023.

**Member of the Creative Union of Artists of Russia and the International Federation of Artists.**

His works are in the collection of the Tula Museum of Fine Arts, private collections in Russia (Moscow, Sochi, Tula), the USA (Santa Barbara, California), Turkey (Istanbul). Currently, the works are presented in the VegsoAntic Gallery, the Luxpodark Gallery and the Unimall Shopping Center on the 1st floor, cooperation with the GIARTI online gallery, Wellness & SPA "First and Only, Purple Passion boutique.